
 

 

 

 

 

Fråga till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sandra Eliasson. 

  

Hur fortskrider arbetet med skolan, förskolan, allaktivitetshallen Fjällastorp? Vilka framsteg har gjorts 
i projektet sen senast jag frågade, i november-19? 

 

Bollebygd 2020-02-05 

Ulf Rapp  

 

  

 

 

 

 

 


